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Obecné zastupiteľstvo Svätý Peter 
 

Zápisnica zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
konaného dňa 26.02. 2015 

 
 

 
 Prítomní :     podľa prezenčnej listiny 
 Návrhová komisia :    Ing. Jozef Zakar, Jozef Badala 
 Overovatelia zápisnice :   Zsolt Hajabács, Tibor Hamran 
 Zapisovateľka :     Klaudia Pinkeová  
 
 
Program: 
 
 1. Otvorenie 
 2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa  
 3. Informácia predloženého projektu Revitalizácia optických sietí, Klaster Chotín, obec    
     Svätý Peter, Mudroňovo, Modrany, Virt, Patince - Roman Bouška, ZLINPROJEKT, a.s.    
     Trenčín (pozvaný hosť) 
 4. Informácie o možnostiach realizácie tlakovej kanalizácie v obci - Ing. Hronec (pozvaný hosť) 
 5. Kontrola plnenia uznesení z 1., 2., 3., zasadnutia OZ 
 6. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a konaní kultúrnych podujatí 
 7. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole 
 8. Rozpočet obce za rok 2014 a inventarizácia k 31.12.2014 
 9. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 
10. Návrh strategického dokumentu – Integrovaná stratégia miestneho rozvoja „Mikroregión  
      Hurbanovo“ 
11. Interpelácie 
12. Aktuálne otázky a diskusia 
13. Návrhy uznesení 
14. Záver 
 

1. Otvorenie 
Starosta obce Ing. Jozef Jobbágy otvoril a viedol zasadnutie obecného zastupiteľstva 
a privítal prítomných poslancov  na 4. zasadnutí OZ. 
Po prečítaní programu sa starosta obce spýtal či má niekto z poslancov pripomienky 
k programu zasadnutia alebo pozmeňujúce návrhy.  
Ing. Gyarmati T. – navrhujem doplniť ďalší bod programu a to voľba členov komisie na 
ochranu verejného záujmu 
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Ing. Jozef Jobbágy – doplňujem program ďalším bodom č. 6 nasledovne: Voľba členov 
komisie na ochranu verejného záujmu. Ďalšie pripomienky na doplnenie programu 
neboli. Starosta obce dal programové body v predloženom znení a s doplnením jedného 
bodu na hlasovanie. 
Prítomní: 7   za: 7   proti: 0    zdržal sa: 0 
 

2. Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za členov návrhovej komisie:  
Ing. Jozef Zakar, Jozef Badala 
Hlasovanie poslancov za voľbu návrhovej komisie: 
Prítomní: 7   za: 5   proti: 0    zdržal sa: 2 
Ing. Jozef Jobbágy – dávam  hlasovať za overovateľov zápisnice: 
Zsolt Hajabács, Tibor Hamran 
Hlasovanie poslancov za overovateľov zápisnice: 
Prítomní: 7   za: 5   proti: 0    zdržal sa: 2 
Ing. Jozef Jobbágy-  dávam  hlasovať za zapisovateľku zápisnice: 
Klaudia Pinkeová 
Prítomní: 7                   za: 7              proti: 0   zdržal sa: 0 
 

3. Informácia predloženého projektu Revitalizácia optických sietí, Klaster Chotín, obec  
Svätý Peter, Mudroňovo, Modrany, Virt, Patince - Roman Bouška, ZLINPROJEKT, 
a.s. Trenčín  
Eva Aichingerová projektantka- informovala poslancov  predloženého projektu 
Revitalizácia optických sietí. ZLINPROJEKT a.s. je národná agentúra pre sieťové 
a elektronické služby ( NASES ) a je štátna príspevková organizácia, ktorá je priamym 
príjemcom pomoci zavádzania širokopásmového internetu na Slovensku. 
Prínos projektu spočíva v dostupnosti širokopásmového internetu s min. rýchlosťou 30 
Mbit/s podľa záväzkov vyplývajúcich z Digitálnej agendy 2020. Koncoví používatelia by 
zavedením vysokorýchlostného internetu priamo do obce získali možnosť využívania 
rýchlejšieho a lacnejšieho internetu, digitálnej televízie, videotelefonovania atď. 
Predmetom stavby je vybudovanie pasívnej optickej siete medzi dostupným bodom 
telekomunikačného operátora pri obci Chotín a jednotlivými obcami združenými 
v katastri chotín, ktoré nie sú pokryté širokopásmovými informačno – komunikačnými 
službami. Regionálne siete budované prostredníctvom miestnych optických káblov sú 
podzemné vedenia. Optické káble sa ukončia v reverze, ktorá bude slúžiť pre budúce 
napojenie technologického kontajnera s vysielačom. 
Viczena A. – ide o optický internet, na základe ktorého sa zlepší internetové spojenie, ale 
nezlepší sa signál mobilných operátorov 
Od Hurbanovskej ul. až do Hurbanova je natiahnutá oranžová trubka optického kábla. 
Budete ťahať vlastnú trubku z Hurbanova? 
Eva Aichingerová, projektantka – my chceme budovať z Chotína 
Viczena A. – takže natiahnete vlastný kábel z Chotína, bude v obci umiestnená rozvodňa 
a odtiaľ bude dedina pokrytá mikrovlnným spôsobom – to je vlastne ten internet, 
budúcnosť je aj tak optika 
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Bršťák K. – navrhuješ odsúhlasenie? 
Viczena A. – áno navrhujem 
Ing. Horváthová T. – prečítala návrh súhlasu v znení: 
OZ súhlasí s realizáciou optických sietí Klaster Chotín, obec Svätý Peter, Mudroňovo, 
Modrany, Virt, Patince pre územné konanie 
Ing. Jozef Jobbágy- dávam hlasovať súhlas s realizáciou optických sietí 
 Prítomní: 7   za: 7   proti: 0   zdržal sa: 0 

 
4. Informácie o možnostiach realizácie tlakovej kanalizácie v obci - Ing. Hronec 

Ing. Hronec – je možné obnoviť projekt ohľadom kanalizácie, ktorý bol riešený v roku 
2005 projektovo vydaním stavebného povolenia dokonca prebehlo aj verejné 
obstarávanie, ale tieto veci sa  nedotiahli dokonca. Projektovú dokumentáciu z roku 2005 
je potrebné obnoviť, nakoľko je už zastaralá. Ak obec chce získať dotácie cez 
štrukturálne fondy na stavbu je potrebné obnoviť túto dokumentáciu a treba ju pripraviť 
tak, aby  dokumentáciu bolo možné predložiť do zoznamu žiadateľov o dotácie zo 
štrukturálnych fondov.  
Máme dve alternatívy na kanalizáciu:  
- prvá alternatíva je, že pôvodná dokumentácia, ktorá bola riešená v roku 2005 

predpokladala to, že obec sa bude napájať na gravitačnú kanalizáciu mesta 
Hurbanovo, kde sa bude využívať Hurbanovská čistička odpadových vôd 

- druhá alternatíva, v obci vznikol zámer na výstavbu vlastnej čističky odpadových vôd  
a nebyť viazaný na iné čistiarne 

V tejto lokalite nemáte žiadny vodný tok, ktorý by bol schopný znášať zaťaženie. Hlavný 
problém je v tom, že obec nemá zabezpečenú prietočnosť v tom recipiente počas roka 
a to by mohol byť dosť veľký problém z hľadiska prevádzkovania čistiarne odpadových 
vôd. Obec Svätý Peter je v zozname obcí, ktoré môžu žiadať dotácie zo štrukturálnych 
fondov. 
Bršťák K. – zhruba by aké náklady boli na jednu rodinu? 
Ing. Hronec – hovoríme o peniazoch , ktoré budú garantovať celú výstavbu, to znamená, 
že predmetom projektu je aj čerpacia šachta s výstrojmi 
Sú to všetky náklady spojené s vybudovaním tlakovej kanalizácie mimo dvoch nákladov, 
ktoré  sú:  - nie je riešené prepojenie existujúcej septiky na čerpaciu šachtu a druhým 
nákladom by bolo napojenie ovládacej skrinky, ktorá riadi automaticky chod do čerpadla 
z domu napätie, ktoré potrebuje 
Ing. Gyarmati T. – p. starosta chcel by som aby si potvrdil tie veci, ktoré na začiatku 
hovoril Ing. Hronec, čiže v akom stave je teraz projektová dokumentácia? 
Ing. Jobbágy J. – áno je to tak, prvá alternatíva je, že sa obec napojí na Hurbanovo 
a druhá alternatíva je, že obec bude mať vlastnú čističku 
Ing. Gyarmati T. – málo faktov je uvedených písomne 
Je stavebné povolenie platné alebo je neplatné? 
Ing. Jobbágy J. – na vypracovaný projekt máme stavebné povolenie 
Ing. Kovácsová Z. – aj nové lokality sú v projekte zapracované, na ktoré máme tiež 
stavebné povolenie 
Ing. Gyarmati T. –  bude potrebné prepracovať projekt? 
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Ing. Jobbágy J. – áno, nakoľko je to už  desať ročný projekt 
Ing. Gyarmati T. – na dnešnom zasadnutí je aj návrh na odsúhlasenie, alebo je to iba 
informatívna porada o tom ako ďalej postupovať? 
Bršťák K. – chceme ohľadom kanalizácie diskutovať, aj z toho dôvodu, že je potrebné 
urobiť verejnú schôdzu 
Ing. Hronec – som ochotný prísť na verejnú schôdzu 
Ing. Gyarmati T. – máme nejaké predbežné vyjadrenie z Hurbanova? 
Ing. Jobbágy J. – boli poskytnuté údaje prevádzkovateľovi čističky 
Kapacitne sa obec Svätý Peter k nim zmestí a máme od nich aj prísľub. Najprv sa 
musíme rozhodnúť či vôbec budeme tlačiť do Hurbanova. 
Ing. Gyarmati T. – treba mať vyjadrenia písomne za akých podmienok nás pripustia 
k čističke odpadových vôd a mali by sme mať písomné vyjadrenie či môžeme vlastne ísť 
k smerom vlastnej čističke. Navrhujem aby sa zabezpečilo písomné vyjadrenie ohľadom 
kanalizácie. 
Ing. Hronec – ak by obec bola napojená na čističku odpadových vôd Hurbanovo náklady 
by boli nižšie ako keby obec mala samostatnú čističku 

 
5. Kontrola plnenia uznesení z 1., 2., 3., zasadnutia OZ 

Kontrolu plnenia uznesení z 1., 2., 3., zasadnutia prečítala prednostka úradu. 
Ing. Gyarmati T. – uznesenie č. 12/2014 nie je splnené. Žiadam aby sa pozbierali 
potrebné materiály ohľadom kanalizácie a čističky. Zistiť koľko by stálo prevádzkovanie 
Ing. Jozef Jobbágy – materiály sa pozbierajú za pol roka, keď budú pozbierané všetky 
materiály tak sa pošlú poslancom 
Ing. Gyarmati T. – nemáme písomné podklady iba ústne,  z ktorých môžeme vychádzať 
Prečo rozhodujeme o tom, o čom nemáme písomné informácie? 
Ing. Jozef Jobbágy – materiály zbierame postupne 
Poslanci budú hlasovať o tom či budeme napojený do Hurbanova alebo či budeme mať 
vlastnú čističku. Ak by sme chceli mať čističku 7 km od obce pri Ibolyási, tam by bolo 
potrebné vybudovať prístupnú cestu, vodu a elektrinu. Vybudovanie by trvalo min. 1 rok. 
Ing. Gyarmati T. – veľa sa o týchto veciach rozpráva ale máme málo faktov, na základe 
ktorých sa dá rozhodovať. Ja považujem uznesenie č. 12/2014 za nesplnené 
Ing. Jozef Jobbágy – tlaková kanalizácia už raz bola odsúhlasená a aj to, že budeme tlačiť 
do Hurbanova, podľa toho bolo vydané aj stavebné povolenie. 
Ing. Gyarmati T. – hovoríme o tom do ktorého kanála sa dá vypúšťať, ale nehovoríme 
o tom, že čističku je potrebné vybudovať pri tom kanály, do ktorého sa to vypustí. Tak 
čistička môže byť hneď pri obci. 
Ing. Jozef Jobbágy – pri hydromelioračných kanáloch máme zakreslené, kde budeme mať 
čističku. Je na to vyčlenená parcela. 
Ing. Gyarmati T. – zrejme o kanalizácii sa bude schôdzovať až dovtedy kým sa 
nepozbierajú všetky materiály 
Ing. Jozef Jobbágy – aké konkrétne materiály žiadaš p. poslanec? 
Ing. Gyarmati T. – treba si prečítať v zápisnici uznesenie – čo sa odsúhlasilo 
Ing. Jozef Jobbágy – vieme si vypýtať parametre a zistiť kto vyrába čistiace zariadenia. 
Ďalej nie je problém zistiť technické parametre, ale k čističke je potrebné vypracovať 
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projekt, kde treba urobiť vrt, ťahať elektrinu a musíme sa rozhodnúť o tom, kde bude 
čistička. Zatiaľ je navrhnutá čistička pri kanáloch Ibolyás 
Ing. Gyarmati T. – ja navrhujem dať čističku do hospodárskeho dvora Hydinárska farma, 
kde sú blízko aj studne. Treba zistiť podklady, materiály a preukázať skutočnosti na 
papieri čo je pre obec výhodnejšie alebo nevýhodné! 
Bršťák K. – chel by som ťa spýtať p. poslanec Ing. Gyarmati T. prečo nie je podľa teba 
splnené uznesenie? Pre nás by bolo rentabilnejšie a lacnejšie tlačiť do Hurbanova 
Ing. Gyarmati T. – Vypadá ti to tak? A na základe čoho? 
Bršťák K. – na základe toho,  že som sa spýtal od vodárov , ktorí povedali, že vodné 
a stočné by bolo lacnejšie, v prípade ak budeme  tlačiť do Hurbanova. 
Boli sme sa pozrieť aj v iných obciach, každý jeden povedal, že ani jedna čistička nie je 
výhodná – výnosná, ale že je stratová. Nerozumiem kde je problém. 
Hajabács Zs. – keď budeme tlačiť do Hurbanova určite sa spíše nejaká zmluva, a keď 
bude cena stanovená, tak pre nás by to bolo výhodnejšie 
Bocska A. – nech sa vyjadrí každý poslanec na túto tému 
Môj názor je, že už tu boli viaceré kompetentné osoby, od ktorých vieme čerpať 
informácie. Ak rozmýšľame v cenách akých sa platí v meste Hurbanovo je to na 2. mieste   
na SR kde je najlacnejšia voda 
Kanalizácia bude povinná pre obce nad 2 000 obyvateľov  a keď už obec bude mať 
vybudovanú kanalizáciu, tak sa obec musí pripojiť na čističku. Tieto veci treba vysvetliť 
občanom obce a presvedčiť, že je to dobrá vec. 
Hajabács Zs. – bolo by treba dať vypočítať s kompetentnými osobami čo by bolo pre 
obec lacnejšie. Okolo čističky je smrad a keď môžeme tlačiť do Hurbanova, tak radšej 
tam tlačme 
Bršták K. – ja som sa už vyjadril a som jednoznačne za to, aby sme tlačili do Hurbanova, 
tu je dôležité to čo to bude stáť pre občana, čím menej nákladov, aby mali o to musíme 
bojovať. Treba presvedčiť ľudí na verejnej schôdze,  a zistiť či vlastne vybudovať 
kanalizáciu, či to má význam 
Badala J. – Samozrejme tlačiť do Hurbanova, na to už máme vypracovaný aj projekt 
Hamran T. – takisto do Hurbanova 
Ing. Zakar J.  – ja osobne nie som proti tomu, aby sme tlačili do Hurbanova. Navrhoval 
by som aby sa vypočítali obidve verzie a na základe toho by sa uviedli skutočnosti, 
a zistilo by sa ktorá verzia je lacnejšia. Treba zohľadniť všetky verzie a potom sa 
rozhodnúť. 
Ing. Gyarmati T. – aj na 1. stretnutí sa už o týchto veciach hovorilo a práve preto si 
myslím, že to uznesenie nie je splnené 
 Hajabács Zs. – určite by sa dalo vypočítať, koľko by nás stálo, ak by sme mali vlastnú 
čističku a keby sme už vedeli aspoň približnú cenu, tak by sme sa mohli spýtať 
Hurbanova, že za koľko by sme k nim mohli tlačiť odpadovú vodu 
Ing. Jozef Jobbágy – všetky informácie od pozvaných hostí ohľadom kanalizácie dať na 
papier 
Ing.  Horváthová T. – doplnenie uznesenia č. 12/2014 – je to v štádiu riešenia a údaje 
zbierame naďalej 
Prednostka úradu pokračovala v čítaní uznesení. 
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Ing. Gyarmati T. – chcem sa vyjadriť k uzneseniu č. 15/2014  A/ uložilo obecnému úradu 
zriadiť komisiu o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov - 
toto uznesenie je nesprávne napísané. My sme už komisiu zriadili. Zastupiteľstvo môže 
zriaďovať komisiu, ktorá sa aj zriadila. Poprosil by som, aby sa uvádzali veci presne, 
berme vážne svoju úlohu či poslanca, starostu alebo úradníka OcÚ 
Ing. Horváthová T. – OZ odsúhlasilo zriadenie komisie o ochrane verejného záujmu pri 
výkone funkcií verejných funkcionárov,  hlasovať sa bude o členoch komisie 
Prednostka úradu pokračovala v čítaní ďalších uznesení.  
Ing. Horváthová T. – prečítala navrhované uznesenie v znení OZ berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesení z 1., 2., 3. zasadnutia OZ 
Ing. Jozef Jobbágy- dávam hlasovať 
Hlasovanie:  Prítomní: 7   za: 7   proti: 0   zdržal sa: 0 

6. Zloženie komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 
funkcionárov - zákon č. 357/2004 Z. z. o konflikte záujmov 

Starosta obce prečítal navrhovaných členov komisie a to : 
Jozef Badala, Attila Bocska a Ing. Jozef Zakar 
Ing. Zakar J.- navrhuje do komisie za člena Ing. T. Gyarmatiho 
Ing. Gyarmati T. – je to špeciálna komisia, zákon stanovuje presne,ako sa má takáto 
komisia zložiť. Je to komisia pre kontrolu starostu. Keď sa nebude postupovať podľa 
zákona, tak sa určite budú s tým zaoberať aj iný. Navrhujem členov komisie zmeniť. 
JUDr. Vajlík I. – členovia komisie majú byť zostavený z 2 nezávislých poslancov a 1 
poslanec za politickú stranu 
Ing. Gyarmati T. – keď nebude komisia zložená z 1 člena nezávislého poslanca a z 2 
poslancov za politickú stranu, tak sa bude treba spýtať zákonodarstvo 
JUDr. Vajlík I. – navrhujem si vypýtať právny postoj Ministerstva vnútra o vyslovenie 
právneho názoru na túto tému 
Ing. Gyarmati T. – p. starosta musí podať daňové priznanie do 31. marca 2015 do vtedy 
táto komisia musí byť zložená,  čiže treba zvoliť členov na dnešnom zasadnutí 
Ing. Jozef Jobbágy – dávam hlasovať za pôvodné zloženie komisie  
Prítomní: 7   za: 4   proti: 1   zdržal sa: 2 
 
 

7. Informácie o podaných žiadostiach na OcÚ a o konaní kultúrnych podujatí  
Prednostka obecného úradu poinformovala poslancov s došlými žiadosťami na obecný úrad a s 
podujatiami, ktoré sa konali v obci.  Ďalej prečítala prítomným poďakovanie Evanjelickej cirkvi. 
Pripomienky neboli, prešlo sa k ďalšiemu programovému bodu 
 

8. Správa hlavného kontrolóra o vykonanej kontrole 
JUDr. Vajlík I. – prečítal správu o vykonanej kontrole použitia a vyúčtovania 
poskytnutých dotácií z rozpočtu obce. 
Predmetom kontroly bolo dodržanie VZN č. 1/ 2006 zo dňa 20.04.2006 o poskytnutí 
dotácií a príspevkov z rozpočtu obce Svätý Peter v roku 2014. 
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 Kontrolou bolo zistené: - objektívny stav kontrolovaných skutočností a ich súlad so 
zákonmi a všeobecne záväznými predpismi, 
- príčiny škodlivých následkov, vyplývajúcich zo zistených nedostatkov, 
- zodpovednosť kontrolovaného subjektu a ich zamestnancov za zistené nedostatky. 
Kontrole boli predložené zmluvy o poskytnutí dotácie z rozpočtu obce, ako aj ich 
zúčtovanie za rok 2014. 
 Ing. Jobbágy J. – dávam na hlasovanie predloženú správu hlavného kontrolóra 
Prítomní: 7   za: 7   proti: 0    zdržal sa: 0 

 
9. Rozpočet obce za rok 2014 a inventarizácia k 31.12.2014 

Ing. Nemcsicsová J. – informovala prítomných o plnení rozpočtu obce za rok 2014 a o 
inventarizácii k 31.12.2014 
Čerpanie z rozpočtu za rok 2014 sme prejednávali aj na finančnej komisie.  
Celkové príjmy obce boli dosiahnuté vo výške 1 636 044, 16 € a výdavky boli vo výške 
1 575 072,42 €. 
Celkový prebytok bol vo výške 60 971,74 €. Z prebytku sa budú vylučovať zostatky 
dotácií a bude sa vylučovať tvorba fondu opráv za rok 2014, ktorá bola vo výške              
11 967,33 €. 

Prebytok za rok 2014 60 971,74 € 

Nevyčerpané dotácie ( strava pre deti v HM, TSP, kamerový systém          - 16 274,84 € 
Fond opráv v bytových domoch           -11 967,33 € 

Predpokladaná tvorba rezervného fondu za rok 2014  32 729,57 € 
Stav rezervného fondu k 31.12.2013           233 058,67 € 
Po schválení záverečného účtu obce by RF mal byť vo výške  265 788,24 € 

Schválené výdavky z RF ( predpoklad čerpania v roku 2015 )           194 533,00 €  
Zostatok RF              71 235,24 € 

 
Rozpočet bol zmenený zmena č. 8 sa týka úpravy výšky dotácií, ktoré boli zmenené 
v poslednom štvrťroku, ktoré vyplývali z rozpisu dotácií. 
Zmena č. 9 sa týkala zreálnenia dosiahnutých príjmov a výdavkov, táto celková zmena je 
vo výške 8 157€, ide vlastne o presun. 
Ing. Gyarmati T. – v materiáloch máme investičné faktory o čo sa jedná?  
Ing. Nemcsicsová J. – ide o realizovaný projekt Revitalizácia historických ulíc v obci, kde 
už faktúry prišli. Faktúry sme museli prijať ešte vlani, ale žiadosť o platbu sme mohli 
požiadať až v januári. Splatnosť faktúry bola dodržaná podľa zmluvy, bola tam 120 dňová 
splatnosť. Faktúry boli vyplatené vo februári 2015.  
Ing. Gyarmati T. – od štátu obec kedy dostane preplatenie? 
Ing. Nemcsicsová J. – tie peniaze nám štát už preplatil na základe tých faktúr. Bolo to 
spôsobom predfinancovania, čiže najskôr prišli peniaze a k tým peniazom obec priložila 
vlastných 5%, z toho sme vyplatili tie faktúry, ktoré sme preukazovali na SO/RO 
Ing. Gyarmati T. – prečo sa podávala žiadosť o platbu až v januári? 
Ing. Nemcsicsová J. – platbu sme žiadali až začiatkom januára, keď sme mali aj tretiu 
faktúru, vtedy už boli aj práce urobené a potvrdené stavebným dozorom, ktoré boli vo 
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výške 93% z celkových rozpočtových výdavkov a až potom sme mohli žiadať o platbu, 
ktorá bola aj schválená a aj preplatená, po ktorom sme mohli vyplatiť tie faktúry  
Ing. Gyarmati T. – v akej výške nám boli preukázané tie financie? 
Ing. Nemcsicsová J. – 95% z oprávnených výdavkov 
Ing. Gyarmati T. – sú schválené výdavky z rezervného fondu, ktoré sa budú čerpať v roku 
2015? O aké výdavky ide? 
Bršťák K. – áno, budú sa asfaltovať nové ulice a chodníky pri novej výstavbe pri Zichyho 
ul., bude sa to musieť robiť v dvoch etapách. Výdavky sú už na to plánované. 
Ing. Nemcsicsová J. – výdavky boli schválené v roku 2014, kvôli verejnému obstarávaniu 
sa to pretiahlo. V zime sa tieto práce vykonávať nemohli, VO bolo ukončené v decembri 
2014. Takže sa to začne realizovať až v roku 2015 a tam sme predpokladali na nový 
stavebný obvod  čerpanie vo výške 126 000€. Z rezervného fondu neboli čerpané výdavky 
v roku 2014, pretože sme dosiahli vyššie príjmy a prednostne sa používajú príjmy 
aktuálneho roku na krytie kapitálových výdavkov, iba ak by nepostačovali príjmy vtedy sa 
použije rezervný fond. 
Ing. Gyarmati T. – v hlasovaní tohto bodu sa budem zdržiavať, a som zvedavý na názor 
hlavného kontrolóra, ktorý sa bude vyjadrovať k účtovnej závierke. Dúfam, že 
v záverečnom účte sa vyjasní hospodárenie obce. 

           Ing. Horváthová T. – navrhované uznesenie č. 9 schválenie čerpania rozpočtu  za    
           rok 2014 a zmeny rozpočtu č. 8. a 9. podľa predloženého návrhu 
            Ing. Jozef Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 
            Hlasovanie:  

Prítomní: 7   za: 6   proti: 0   zdržal sa: 1 
Ing. Horváthová T. – ďalšia časť tohto bodu je inventarizácia majetku obce Svätý Peter za 
rok 2014, ktorú máme k nahliadnutiu. Prednostka úradu prečítala zápisnicu zo zasadnutia 
hlavnej inventarizačnej komisie, ktorá predložila záznam.  

Ing. Nemcsicsová J. – informovala poslancov s celkovým prírastkom neobežného majetku 
vo výške 489 628€, úbytky – vyradenie bolo z dôvodu predaja alebo z dôvodu 
opotrebovania vo výške 6 423,89€. Celkovo majetok v obstarávacích cenách je vykázaný 
vo výške 10 803 477€, čo sa týka majetku vedeného na operatívno – technickej evidencie 
prírastky sú vo výške 8 275€ a úbytky vyradenie opotrebovaného majetku podľa návrhov 
jednotlivých komisií sú vo výške 7 141€ . Účtovný stav je 100 564,80€. 
Ing. Gyarmati T. – je nejaký návrh na vyradenie a akým spôsob sa to bude riešiť? 
Ing. Nemcsicsová J. – áno je a bude sa to riešiť odpisom, pretože tie veci sú už 
znehodnotené a nepoužiteľné 
Ing. Horváthová T. – prečítala navrhované uznesenie  
OZ  berie na vedomie výsledky inventarizácie majetku obce Svätý Peter za rok 2014 
Ing. Jozef Jobbágy – dávam hlasovať za navrhované uznesenie 

           Prítomní: 7  za: 5   zdržal sa: 1                nehlasoval: 1 
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10. Informácie zo zasadnutia jednotlivých komisií 
 
Komisia pre výchovu mládeže školstva a sociálnych vecí 
Ing. Horváthová T. – oboznámila prítomných o žiadostiach, ktoré sa prejednávali na 
zasadnutí komisie: 
Bilková Ildikó, Mierová č. 114/4, Svätý Peter - Žiadosť o jednorázový finančný 
príspevok 
Menovaná žiada o pridelenie finančnej výpomoci vo výške 500€ na mesačné režijné 
náklady z dôvodu vážneho zdravotného stavu manžela. 
Komisia navrhla jednorázový finančný príspevok vo výške 50€ na cestovné náklady 
a taktiež zaplatenie mesačných platieb odevov v školskej jedálni pre dieťa Ádám Bilko, 
nar. 4.2.2006 za obdobie  od februára do júna 2015. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0    
 
Terénny sociálny pracovník obce Bc. Oľga Chytilová podala návrh na zakúpenie 
použitého obytného kontajnera  pre Krisztínu Szelidovú, ktorá žije sama s piatimi 
školopovinnými deťmi v nevyhovujúcich životných podmienkach bez vody a elektriny. 
 Komisia súhlasila s nákupom ale návrh posunuli na prejednanie  na finančnú komisiu. 
Bršťák K. – finančná komisia jednohlasne nesúhlasila nákup kontajnera, nakoľko do 
takého kontajnera by trebalo zapojiť vodu a elektriku. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
 Prítomní: 7    za: 5   proti:  1            nehlasoval: 1            zdržal sa: 0 
 
Poľnohospodárska komisia 
Ing. Horváthová T. – oboznámila prítomných o žiadostiach, ktoré sa prejednávali na 
zasadnutí komisie: 
Jana Pecníková, Magurská  - žiadosť 
kúpu pozemku /ornú pôdu/, na parc. č. 1034/8 vo výmere 2296 m2  v k.ú. Svätý Peter,  
nachádzajúci sa v intraviláne, ul. Široká za obecnými bytovkami.  
Komisia neschvaľuje kúpu hore uvedeného pozemku. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0    
 
 
Ing. Jaroslav Fabula, Malá č. 35, Svätý Peter - žiadosť 
Menovaný žiada o zrušenie nájomnej zmluvy s nájomcom Ing. Jaroslavom Fabulom, 
Malá 35, Svätý Peter k 30.04.2015 a uzavretie nájomnej zmluvy s nájomcom ENVIN 
spol. s.r.o., Komárno, ul. Víťazstva 18  na dobu určitú od 01.05.2015 do 30.04.2025. 
Komisia schvaľuje zrušenie nájomnej zmluvy s Ing. Jaroslavom Fabulom a schvaľuje 
uzavretie nájomnej zmluvy s ENVIN spol. s.r.o. na dobu určitú. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 6  proti: 0          1 poslanec sa zdržiaval mimo miestnosti   
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SATEV Slovensko, s.r.o., Hlavná 2, Svätý Peter – žiadosť o umiestnenie prevádzky 
Komisia neschvaľuje umiestnenie prevádzky spoločnosti SATEV Slovensko, s.r.o., 
Hlavná 2, Svätý Peter v katastri obce Svätý Peter.  
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0    
 
Ing. Horváthová T. – prečítala navrhované uznesenie č. 8 
OZ  schvaľuje uzavretie dodatkov k nájomných zmluvám uzavretých na dobu určitú do 
31.12.2014. Dodatkom sa zmení doba prenájmu do skončenia pozemkových úprav 
s osobitným zreteľom na prebiehajúce pozemkové úpravy do 30.09.2016. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0    
Komisia výstavby a regionálneho rozvoja  
Ing. Kovácsová Z. - na zasadnutí komisia prejednala nasledovné žiadosti: 
Žiadosti o pridelenie obecných nájomných bytov do prenájmu prišli od menovaných: 

Marta Dyurcsovics, Hlavná 193, 946 31 Chotín    11.02. 2015 

Darina Belohorecová, Krátka 12, 946 57 Svätý Peter   03.02. 2015 

Komisia navrhuje, aby hore uvedení žiadatelia  boli vedení v evidencii o pridelenie 
nájomných bytov a o výmenu obecného bytu do konca r.2016. 

Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 6  1 poslanec nehlasoval   
 Ing. Darina Galisová r. Petrinová, Široká 10, Svätý Peter žiada o zavedenie verejného 
osvetlenia na ulici Širokej pred rodinným domom č.10. Žiadosť odôvodňuje tým, že 
osvetlenie je vo večerných hodinách veľmi nepostačujúce, takmer žiadne. 
Verejné osvetlenie na miestnych komunikáciách je riešené tak, že na každom druhom 
stĺpe je osadená lampa. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0    

 
Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava – žiadosť o  
 uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve so Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 
816 47 Bratislava na časť pozemku z par.reg.“C“ č. 127/1, vedenej na LV č. 1582, k.ú. 
Svätý Peter pod transformačnou stanicou, ktorej výstavba bude realizovaná v rámci 
stavby: KO Svätý Peter , Hlavná ul. VNK, TS, NNK priamym odpredajom pozemku, za 
odplatu oboma zmluvnými stranami vo výške 9,- €/m2 v prospech spoločnosti. Výmera 
odpredávaného pozemku bude odčlenená geometrickým plánom o výmere cca 25m2. 
Uzatvorenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy, za cenu 9,- €/m2, pod podmienkou 
zapracovania do zmluvy: 

1) aby bola trafostanica podľa možnosti umiestnená na pozemku tak, aby bol umožnený 
prístup požiarneho auta v prípade potreby na pozemok za administratívnu budovu 
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2) dotknutý pozemok sa po ukončení projektu musí dať do pôvodného stavu, nakoľko hore 
uvedená parcela je súčasťou monitorovaného projektu Revitalizácia verejných 
priestranstiev obce Svätý Peter 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0   
 
Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava – žiadajú  o 
 uzatvorenie Zmluvy o budúcej zmluve so Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 
816 47 Bratislava o zriadení vecných bremien pre potreby umiestnenia elektrických 
zariadení a rozvodov, ktoré sú plánované v rámci pripravovanej stavby: KO_Svätý Peer, 
Hlavná ul., VNK,TS,NNK, za odplatu vo výške 3,-€/m2, parc.reg. „C“ č. 17/1, 148, 
127/1, 881, 880 a 460/1 pod podmienkou zapracovania do zmluvy: 

1) všetky dotknuté pozemky sa po ukončení projektu musia dať do pôvodného stavu, 
nakoľko hore uvedené parcely sú súčasťou monitorovaného projektu Revitalizácia 
verejných priestranstiev obce Svätý Peter 

2)  jedno rázovú odplatu za zriadenie vecných bremien, ktorá bude vymedzená 
geometrickým plánom žiadame vypočítať v súlade s ochranným a bezpečnostným pásom 
energetických zariadení, ( jeden meter na obe strany ) 
 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0   
 
ZŠ s MŠ Józsefa Kossányiho s VJM, Školská 22, Svätý Peter -   žiadajú v prvej 
žiadosti o súrnu opravu strechy na budove bývalej MŠ, nakoľko strecha budovy zateká 
a ohrozuje vyučovanie v novovytvorených triedach a v ŠKD. V druhej žiadosti, opätovne 
žiadajú o opravu alebo výmenu strechy na šikmú strechu. 
Komisia navrhuje v tomto roku vyčleniť finančné prostriedky vo výške 12 000 €. 

Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0   
 
Riaditeľstvo ZŠ s MŠ s VJM a riaditeľstvo ZŠ s MŠ s VJS žiadali ďalej o výmenu 
okien na budovách ŠJ a bývalej MŠ. 

Komisia v tomto roku nenavrhuje výmenu okien na budovách ŠJ a bývalej MŠ. 

Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
 
Prítomní: 7  za: 5  proti: 0                          zdržal sa: 2   
 
 
EURO BUSINESS SLOVAKIA s.r.o., Hlavná 2, Svätý Peter – žiadajú o odpustenie  
nájomného  za kancelárie po dobu 3 mesiacov. Dôvodom je vzniknutá škoda, tým, že na 
hornom poschodí praskla expanzná nádrž, ktorá spôsobila značné zatekanie do 
kancelárie, čo spôsobilo padanie omietky a vytvorenie veľkého množstva plesní. 
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 Komisia schvaľuje odpustenie nájomného za jeden mesiac vo výške 53,80€. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0   
 
PROMIS spol., s.r.o., Hlavná 2, Svätý Peter – žiadajú o prešetrenie a náhradu škody – 
zatečenie cez okná, ktorá vznikla v prenajatých priestoroch, ktoré prenajímajú od obce.  
Komisia schvaľuje odpustenie nájomného za jeden mesiac pre spoločnosť Promis spol. 
s.r.o. vo výške 65€. 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0  
  
Komisia navrhuje pridelenie uvoľneného bytu na ul. Severná 213/42D, Svätý Peter po 
splnení podmienok prenájmu pre nasledovných žiadateľov v poradí: 

1. Alexander Tóth, Dolná 32, 946 57 Svätý Peter 
2. Silvia Bencová, Horná 25, 946 57 Svätý Peter 

Menovaný sa vzdali ponúknutého uvoľneného bytu.  
Ing. Jozef Jobbágy – navrhujem pridelenie uvoľneného bytu na ul. Severnej 213/42D 
Kovács Imrichovi, trvale bytom Svätá Peter.  
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh pridelenia bytu Kovács Imrichovi na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 5  proti: 0                          zdržal sa: 2  
 
Komisia športu a kultúry 

Badala J. – na zasadnutí komisia prejednala nasledovné žiadosti: 
Komisia navrhuje schváliť prerozdelenie dotácií podľa predloženého návrhu. 
Ďalej komisia žiada preverenie možnosti vybudovanie balkónu do telocvične ZŠ s MŠ 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh komisie na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 6  1 poslanec nehlasoval 
Komisia navrhuje schválenie nadstavby tribúny v športovom areály  
Ing. Horváthová prečítala navrhované uznesenie.  
OZ  schvaľuje nadstavbu tribúny v športovom areály v prípade zabezpečenia 
financovania výstavby z nenávratných finančných prostriedkov, úpravu rozpočtu vo 
výdavkovej časti vo výške 2 000,- € za účelom spolufinancovania projektu a schvaľuje 
v prípade neobdržania nenávratného finančného prostriedku za účelom nadstavby tribúny  
schvaľuje opravu strechy vo výške 2 000,- € 
Ing. Jobbágy J. – dávam návrh na hlasovanie 
Prítomní: 7  za: 6  proti: 0                          zdržal sa: 1 

 
Komisia verejného poriadku 
Bocska A. - na zasadnutí komisia prejednala nasledovné žiadosti: 
 
Andrea Fábiánová – žiadosť o vyriešenie dopravného značenia križovatky ul. Pivničná 
s ul. Podzáhradná. Dôvod podania žiadosti bolo, že na spomínanej križovatke došlo 
k dopravnej nehode nakoľko križovatka nie je dostatočne prehľadná. Ing. Jaďuď O. sa 
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vyjadril, že sa už venuje riešeniu nového dopravného značenia celej obce. Projekt bude 
vypracovaný a podľa predpokladov realizácia projektu sa môže začať na jar 2015. Na 
hore uvedenej križovatke bude umiestnené dopravné označenie STOP. 

 
 Roland Jančár, Hlavná 23, Svätý Peter – Sťažnosť. 
 Obecný úrad obdržal sťažnosť od hore uvedenej osoby, ktorá bola podaná na p. Zoltána    

Nagya bytom Svätý Peter Hlavná č. 13, že chová hydinu rôzneho druhu vo veľkom 
množstve, ale vo veľmi nevhodných chovateľských podmienok je častý úbytok hydiny, 
ktorú p. Nagy nelikviduje. Mŕtve pozostatky hydiny zostávajú na dvore. 
K menovanému vyšiel obecný policajt na fyzickú obhliadku, a ak sa skutočnosť uvedená 
v sťažnosti preukáže, v tom prípade obec vyzve p. Nagya na odstránenie nedostatkov , 
kde sa určí aj lehota na odstránenie. 
Predseda komisie Bocska A. spomenul problém vyskytujúci na ul. Severnje č. 52, 
nájomné obecné byty, kde bolo zistené vytekanie splaškovej vody mimo septiku. Bola 
vykonaná obhliadka obecného policajta. 
Ing. Gyarmati T. – žiada aby bol oboznámený so všetkými sťažnosťami, ktoré eviduje 
Obecný úrad 
 
Komisia pre rozpočet a správu obecného majetku 

Bršťák K. - na zasadnutí komisia prejednala nasledovné žiadosti: 

Komisia navrhuje poskytnutie dotácie podľa VNZ 1/2006 pre žiadateľov vo výške 
z rozpočtu obce na rok 2015 nasledovne: 
 

Názov subjektu: Návrh komisie: Návrhy poslancov 
OŠK   20 000,-€ + 2 000,-€ (prepravné) 

                           
20 000,-€ + 2 000,- € (prepravné) 

Slovenský červený kríž 150,- € 150,- € 

Klub dôchodcov Nového 
storočia 

500,- € 500,- € 

Stolnotenisový oddiel STK 500,- € 900,- € 

Športovo strelecký klub 1 000,- € 1 000,- € 
Atletický klub Elán 300,- € 300,- € 

CSEMADOK 500,- € 800,- € 
MO MS 500,- € 500,- € 

Šachový oddiel 600,- € 600,- € 

Bratská jednota Baptistov 500,- € 500,- € 
Spolok vinárov sv. Urbana 2 000,- € 3 000,-€ 

ZR pri ZŠ 1 000,- € 1 000,- € 
ZŠ s MŠ VJM 1 000,- € 1 000,- € 

Dieťa budúcnosti 300,-€ 300,-€ 

Cirkevný zbor Evanjelickej 500,- € 500,- € 
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cirkvi 
Reformovaná kresťanská cirkev 500,- € 500,- € 

Dobrovoľný hasičský zbor   
Svätý Peter 

100,-€ 100,-€ 

Jednota dôchodcov 90,-€ 90,-€ 

          
Ing. Jobbágy J. – dávam návrhy poslancov na hlasovanie.  
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0 
 
Školská jedáleň, Školská č. 22, Svätý Peter  – Žiadosť o zakúpenie technologických – 
strojových zariadení 
Ing. Terézia Horváthová prečítala navrhované uznesenie 
OZ  schvaľuje obstaranie technologických – strojových zariadení pre Školskú jedáleň, 
Školská č. 22, Svätý Peter, počas letných prázdnin 2015. 
OZ žiada preveriť možnosti financovania zo štátneho rozpočtu  
OZ  schvaľuje úpravu rozpočtu v príjmovej časti a výdavkovej časti  vo výške 8 208,-€ na 
kúpu zariadení z dotácie ŠR, v prípade neobdržania dotácie prevodom z rezervného fondu 
Ing. Jobbágy J. – dávam navrhované uznesenie na hlasovanie.  
Prítomní: 7  za: 5  proti: 0                          zdržal sa: 2 
 
Széchenyi István, Pávia 23/41, Komárno – Žiadosť o finančný príspevok na vydanie knihy 
s názvom „ A magyarság és a matematika bűvöletében – Oláh György Brevárium“ 
Finančná komisia navrhuje vyčleniť finančný príspevok vo výške 100,-€ na vydanie hore 
uvedenej knihy. 
Ing. Terézia Horváthová prečítala navrhované uznesenie 
OZ svaľuje poskytnutie finančného daru 100,-€  pre Občianske združenie Istvána 
Széchényiho za účelom vydania knihy s názvom „ A magyarság és a matematika 
bűvöletében – Oláh György Brevárium“  
Ing. Jobbágy J. – dávam predložené navrhované uznesenie na hlasovanie.  
Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0 

 
Komisia prejednala ponuku Prima banky na odkúpenie akcií za ponúknutú cenu 3 000,-€ 

      Finančná komisia schvaľuje odpredaj akcií Prima banky. 
      Ing. Jobbágy J. – dávam návrh uznesenia na hlasovanie 
      Prítomní: 7  za: 6  proti: 0                          zdržal sa: 1 

 Finančná komisia navrhuje zverejniť zoznam daňových dlžníkov k 31.12.2014 na úradnej     
 tabuli obce a na webovej stránke obce 

 Ing. Horváthová T. – prečítala navrhované uznesenie 
 OZ  schvaľuje zverejnenie daňových dlžníkov v súlade so zákonom č. 563/2009 Z.z.  na    
 webovej stránke obce a na úradnej tabuli obecného úradu 
 Ing. Jobbágy J. – dávam návrh uznesenia na hlasovanie 

      Prítomní: 7  za: 7  proti: 0                          zdržal sa: 0 
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11. Návrh strategického dokumentu – Integrovaná stratégia miestneho rozvoja     

           „Mikroregión Hurbanovo“ 

Ing. Horváthová T. – prečítala navrhované uznesenie  

OZ schvaľuje prijatie Strategického dokumentu: Integrovaná stratégia miestneho rozvoja 
„Mikroregión Hurbanovo“. 

Ing. Jozef Jobbágy – dávam hlasovať navrhované uznesenie 
           Prítomní: 7  za: 7   proti:0                zdržal sa: 0 
 

12. Interpelácie 
Ing. Gyarmati T. – žiadal som aby výkaz výmer stavby Bytového domu 6 b.j. – nižší 
štandard bol priložený k zápisnici, ktorú som ešte nedostal 
Ing. Kovácsová Z. – akonáhle dostaneme kompletný výkaz výmer, tak ho Vám pošleme. 
Ing. Jobbágy J. – do konca marca 2015 pošleme žiadaný materiál 
Ing. Gyarmati T. – hovorili sme o tom čo sa týka výstavby Bytového domu 6 b.j. – nižší 
štandard, že obecný úrad nebude mať vlastné prostriedky vyššie ako 12,30€ 
Ing. Gyarmati T. – nevidím to napísané v zápisnici, prečo? 
Ing. Kovácsová Z. – je na to uznesenie 
Ing. Gyarmati T. – chcel by som aby bolo dopísané do zápisnice, že vlastné prostriedky na 
výstavbu Bytového domu 6 b.j. – nižší štandard nebudú vyššie ako na zasadnutí OZ bolo 
odsúhlasené. 
Bršťák K. – dom p. Jozefíny Šipošovej, bytom Široká č. 13, nevedia si dať rady so 
susedným starým domom a pýtajú sa čo s tým urobíme? 
Ing. Kovácsová Z. – bol vonku na obhliadke aj Spoločný stavebný úrad Hurbanovo, 
vyhotovila sa aj fotodokumentácia o ktorom sa urobí zápis, ktorý na OcÚ pošle Spoločný 
stavebný úrad. 
 

13. Aktuálne otázky a diskusia 
Ing. Szondra P. – problémový občania na Severnej ul. vypúšťajú splašky, ktorá tečie do 
dediny  
Je to budova Obecného úradu, ak sa vyskytne nejaká infekcia Obecný úrad bude za to 
zodpovedný. Je to potrebné napraviť. 
Hamran T. – už to raz bolo spravené a opravené 
Ing. Szondra P. – ohľadom kanalizácie by som sa chcel spýtať, či bude verejná schôdza? 
Treba si veľmi dobre rozmyslieť ako sa poslanci rozhodnú. 
Ing. Jobbágy J. – navrhujem si dohodnúť termín verejnej schôdzi 
Verejná schôdza sa bude konať dňa 22. marca 2015 v kultúrnom dome so začiatkom o 
1500hod. 
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14. Návrhy uznesení 
Ing. Jobbágy J. – všetky navrhované uznesenia boli prejednané a odhlasované v 
jednotlivých programových bodoch zasadnutia a ďalšie uznesenia , ktoré sa schválili 
počas zasadnutia OZ a neboli v návrhoch budú doplnené.  
 
 

15. Záver 
Nakoľko všetky body programu boli prejednané , starosta obce poďakoval všetkým 
prítomným za účasť a ukončil 4. zasadnutie Obecného zastupiteľstva . 
 
  
Ing. Jozef Jobbágy      Ing. Terézia Horváthová 
    starosta obce          prednostka úradu 
 
 
 
Zapisovateľka:  Klaudia Pinkeová 
Vo Svätom Petre, dňa 05.03.2015 
 
 
Overovatelia zápisnice :  
 
Zsolt Hajabács,  ................................................. 
 
Tibor Hamran  ................................................. 
 

 

 



Uznesenie zo 4. zasadnutia OZ 

konané dňa 26.02.2015 

 

Uznesenie č. 34/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre    

A/ berie na vedomie 

kontrolu plnenia uznesení z 1., 2., 3. zasadnutia OZ 
 
Uznesenie č. 35/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

predloženú správu o vykonanej kontrole hlavného kontrolóra obce 
 
Uznesenie č. 36/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

poskytnutie jednorazového finančného príspevku vo výške 50 € na cestovné náklady pre 
Ildikó Bilková, Mierová 114/4, 946 57 Svätý Peter a so zaplatením mesačných platieb obedov 
v školskej jedálni pre dieťa Ádam Bilko, nar. 4.2.2006 za obdobie od februára 2015 do júna 
2015 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/  uznesenia 
 
Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 37/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje 

kúpu  obytného kontajneru a jeho umiestnenie na Severnú ul. , Svätý Peter 
 
Uznesenie č. 38/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje 

kúpu pozemku /ornú pôdu/, na parc. č. 1034/8 vo výmere 2296 m2  v k.ú. Svätý Peter,  
nachádzajúci sa v intraviláne, ul. Široká za obecnými bytovkami, ktorého vlastníkom je Jana 
Pecníková, Magurská 59, Banská Bystrica 
 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/  uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
 
 
 
 
 



Uznesenie č. 39/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

zrušenie nájomnej zmluvy s nájomcom Ing. Jaroslavom Fabulom, Malá 35, Svätý Peter 
k 30.04.2015 
B/ schvaľuje  

uzavretie nájomnej zmluvy s nájomcom ENVIN spol. s.r.o., Komárno, ul. Víťazstva 18 
 na dobu určitú od 01.05.2015 do 30.04.2025 
C/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ a B/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 40/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje 

umiestnenie prevádzky spoločnosti SATEV Slovensko, s.r.o., Hlavná 2, Svätý Peter v katastri 
obce Svätý Peter 
B/ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ 
 
Termín : ihneď      Zodpovedný : starosta obce 
       
 Uznesenie č. 41/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

uzavretie dodatkov k nájomných zmluvám uzavretých na dobu určitú do 31.12.2014. 
Dodatkom sa zmení doba prenájmu do skončenia pozemkových úprav s osobitným zreteľom 
na prebiehajúce pozemkové úpravy. 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/  uznesenia 
 
Termín: ihneď      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
Uznesenie č. 42/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

aby menovaní:             Dátum podania žiadosti: 
Marta Gyurcsovics, Hlavná 193, 946 31 Chotín    11.02.2015 
Darina Belohorecová, Krátka 12, 946 57 Svätý Peter   03.02.2015 
 
boli vedení v evidencii žiadostí o pridelenie obecných nájomných  bytov do konca roka 2016 
 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 



 Uznesenie č. 43/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ neschvaľuje 

doplnenie verejného osvetlenia na ulici Široká č. 10 
 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
Uznesenie č. 44/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s uzatvorením Zmluvy o budúcej zmluve so Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 
816 47 Bratislava na časť pozemku z par.reg.“C“ č. 127/1, vedenej na LV č. 1582, k.ú. Svätý 
Peter pod transformačnou stanicou, ktorej výstavba bude realizovaná v rámci stavby: KO 
Svätý Peter , Hlavná ul. VNK, TS, NNK priamym odpredajom pozemku, za odplatu oboma 
zmluvnými stranami vo výške 9,- €/m2 v prospech spoločnosti. Výmera odpredávaného 
pozemku bude odčlenená geometrickým plánom o výmere cca 25m2. 
Uzatvorenie Zmluvy o budúcej kúpnej zmluvy, za cenu 9,- €/m2, pod podmienkou 
zapracovania do zmluvy: 

1) aby bola trafostanica podľa možnosti umiestnená na pozemku tak, aby bol umožnený 
prístup požiarneho auta v prípade potreby na pozemok za administratívnu budovu 

2) dotknutý pozemok sa po ukončení projektu musí dať do pôvodného stavu, nakoľko 
hore uvedená parcela je súčasťou monitorovaného projektu Revitalizácia verejných 
priestranstiev obce Svätý Peter 
 

B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 

Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
Uznesenie č. 45/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí 

s uzatvorením Zmluvy o budúcej zmluve so Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 
816 47 Bratislava o zriadení vecných bremien pre potreby umiestnenia elektrických zariadení 
a rozvodov, ktoré sú plánované v rámci pripravovanej stavby: KO_Svätý Peer, Hlavná ul., 
VNK,TS,NNK, za odplatu vo výške 3,-€/m2, parc.reg. „C“ č. 17/1, 148, 127/1, 881, 880 
a 460/1 pod podmienkou zapracovania do zmluvy: 

1) všetky dotknuté pozemky sa po ukončení projektu musia dať do pôvodného stavu, 
nakoľko hore uvedené parcely sú súčasťou monitorovaného projektu Revitalizácia 
verejných priestranstiev obce Svätý Peter 

2)  jedno rázovú odplatu za zriadenie vecných bremien, ktorá bude vymedzená 
geometrickým plánom žiadame vypočítať v súlade s ochranným a bezpečnostným 
pásom energetických zariadení, ( jeden meter na obe strany ) 



 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 

Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
Uznesenie č. 46/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

opravu strechy na budova bývalej MŠ Školská ul. č. 20 podľa návrhu p. L. Szabolcsa            
(1. variant) s použitím strešnej hydroizolačnej fólie 
 
B/ schvaľuje 

úpravu rozpočtu vo výdavkovej časti vo výške 12 000,- € na opravu strechy 
 
C/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ a B/ uznesenia 
 
Termín:        Zodpovedná: prednostka úradu 

 
 Uznesenie č. 47/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

 neschvaľuje 

výmenu okien na budovách ŠJ a bývalej MŠ 
 
Termín:        Zodpovedná: prednostka úradu 

 

Uznesenie č. 48/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

odpustenie nájomného za jeden mesiac pre spoločnosť EURO BUSINESS SLOVAKIA s.r.o. 
vo výške 53,80€. 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 
Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 Uznesenie č. 49/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

odpustenie nájomného za jeden mesiac pre spoločnosť Promis spol. s.r.o. vo výške 65€. 
 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 

Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 



 Uznesenie č. 50/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

pridelenie uvoľneného bytu na ul. Severná 213/42D, Svätý Peter po splnení podmienok 
prenájmu pre: 

1. Kovács Imrich, Široká 463/17, 946 57 Svätý Peter 
 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 

Termín: od 01.03.2015     Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 Uznesenie č. 51/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

poskytnutie dotácie podľa VNZ 1/2006 pre žiadateľov vo výške z rozpočtu obce na rok 2015 
nasledovne: 

1. OŠK      20 000 ,-€ +  2 000,- € prepravné 
2. Slovenský červený kríž                    150,- € 
3. Klub dôchodcov Nového storočia       500,- € 
4. Stolnotenisový oddiel STK        900,- € 
5. Športovo strelecký klub               1 000,- € 
6. Atletický klub Elán        300,- € 
7. CSEMADOK         800,- € 
8. MO MS         500,- € 
9. Šachový oddiel        600,- € 
10. Bratská jednota Baptistov       500,- € 
11. Spolok vinárov sv. Urbana    3 000,-€   
12. ZR pri ZŠ      1 000,- € 
13. ZŠ s MŠ VJM                 1 000,- € 
14. Dieťa budúcnosti        300,-€ 
15. Cirkevný zbor Evanjelickej cirkvi                     500,- € 
16. Reformovaná kresťanská cirkev                500,- € 
17. Dobrovoľný hasičský zbor Svätý Peter    100,-€ 
18. Jednota dôchodcov          90,-€ 

 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 

Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 

 

 Uznesenie č. 52/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

a) čerpanie rozpočtu  za rok 2014 
b) zmeny rozpočtu č. 8. a 9. podľa predloženého návrhu 

 
 



B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 

Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 

 

 Uznesenie č. 53/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ berie na vedomie 

výsledky inventarizácie majetku obce Svätý Peter za rok 2014 

 

Uznesenie č. 54/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/berie na vedomie 

zmeny rozpočtu na rok 2015 č. 2 v príjmovej a výdavkovej časti rozpočtu vo výške 100 042 € 

 

 Uznesenie č. 55/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

odpredaj akcií podľa predloženej ponuky Prima banky za cenu 3 000,-€ 

B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 

Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
 Uznesenie č. 56/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

prijatie Strategického dokumentu: Integrovaná stratégia miestneho rozvoja „Mikroregión Hurbanovo“. 

 

Uznesenie č. 57/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje  

poskytnutie finančného daru 100,-€ pre Občianske združenie Istvána Széchényiho za účelom 
vydania knihy s názvom „ A magyarság és a matematika bűvöletében – Oláh György 
Brevárium“ 

B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 

Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
 

 



 Uznesenie č. 58/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

obstaranie technologických – strojových zariadení pre Školskú jedáleň, Školská č. 22, Svätý 
Peter, počas letných prázdnin 2015. 
 
B/ žiada 

 preveriť možnosti financovania zo štátneho rozpočtu 
 

C/ schvaľuje 
 úpravu rozpočtu v príjmovej časti a výdavkovej časti  vo výške 8 208,-€ na kúpu zariadení 
z dotácie ŠR, v prípade neobdržania dotácie prevodom z rezervného fondu 
 
D/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/, B/,C/ uznesenia 
 

Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
Uznesenie č. 59/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ žiada Obecný úrad 

o preverenie možnosti vybudovania balkónu do telocvične 
 
Termín:     Zodpovedná: 
 
 
Uznesenie č. 60/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

nadstavbu tribúny v športovom areály v prípade zabezpečenia financovania výstavby 
z nenávratných finančných prostriedkov 
 
 
B/ schvaľuje 

úpravu rozpočtu vo výdavkovej časti vo výške 2 000,- € za účelom spolufinancovania 
projektu 
 
C/ schvaľuje 

v prípade neobdržania nenávratného finančného prostriedku za účelom nadstavby tribúny  
schvaľuje opravu strechy vo výške 2 000,- € 
 
D/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/, B/,C/ uznesenia 
 
Termín: podľa textu      Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 



 Uznesenie č. 61/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ schvaľuje 

zverejnenie daňových dlžníkov v súlade so zákonom č. 563/2009 Z.z. na webovej stránke 
obce a na úradnej tabuli obecného úradu 
 
B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 

Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 Uznesenie č. 62/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ zriaďuje 

Komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov v zmysle 
ústavného zákona 357/2004 Z.z. nasledovne: 
 
Jozef Badala 
Attila Bocska  
Ing. Jozef Zakar 
 
Uznesenie č. 63/2015 

Obecné zastupiteľstvo vo Svätom Petre 

A/ súhlasí  

s realizáciou optických sietí Klaster Chotín, obec Svätý Peter, Mudroňovo, Modrany, Virt, 

Patince pre územné konanie 

 

B/ ukladá 

Obecnému úradu postupovať v súlade s bodom A/ uznesenia 
 
 

Termín: ihneď       Zodpovedná: prednostka úradu 
 
 
        Ing. Terézia Horváthová 

             prednostka úradu 

Zapisovateľka: Klaudia Pinkeová 
Vo Svätom Petre, dňa 05.03.2015 
 
Overovatelia zápisnice :  

 
Zsolt Hajabács,  ................................................. 

 
Tibor Hamran  ................................................. 
 
 




